

The Bureau of the Congress / Le Bureau du Congrès

**CG-BUR(2021)40-INF44**

Bilingual / *Bilingue*

30 July / *juillet* 2021

**Decisions taken by the Bureau by written procedure on 16 July and  
30 July 2021**

***Décisions prises par le Bureau par procédure écrite le 16 juillet et le  
30 juillet 2021***

Document sent for information to recipients of Bureau decisions on 30 July 2021 /  
*Document envoyé pour information aux destinataires des décisions du Bureau le  
30 juillet 2021*

**The Bureau of the Congress, consulted by e-mail on 12 and 23 July 2021, decided on 16 and on 30 July 2021 by written procedure, concerning:**

- ➔ **the 41st Session of the Congress (26-28 October 2021):** to approve the draft agenda of the session [[CG\(2021\)41-OJ](#)].
  - ➔ **Calendar 2022:** to approve the proposed calendar of dates for Congress sessions and bureau meetings in 2022 [[CG-BUR\(2021\)40-31](#)].
  - ➔ **Current Affairs Committee:** to approve the two terms of reference contained in Document [[CG-BUR\(2021\)40-30](#)].
- 

***Le Bureau du Congrès, consulté par courriel les 12 et 23 juillet 2021, a décidé le 16 et le 30 juillet 2021 par procédure écrite, concernant :***

- ➔ ***la 41<sup>ème</sup> Session du Congrès (du 26 au 28 octobre 2021) :*** l'approbation du projet d'ordre du jour de la Session [[CG\(2021\)41-OJ](#)];
- ➔ ***Calendrier 2022 :*** l'approbation de la proposition des dates des sessions du Congrès et des réunions du Bureau en 2022 [[CG-BUR\(2021\)40-31](#)];
- ➔ ***Commissions des Questions d'Actualité :*** l'approbation des deux mandats contenus dans le Document [[CG\(2021\)40-30](#)].